
Styrelsemöte FLK 2023 09 21  hos Jacqueline Igestedt


Närvarande: Leif Ahrle, Tora Derkert, Olga Kreida Smedmark, Jacqueline Igestedt, 
Anne-Lie Larsson Ljung, Marianne Sahlén, Tomas Vestlund


1/ Genomgång föregående styrelseprotokoll:


Punkt 3: Konstaterades att vi har inplanerad och bokad Vårsalong i Stadshuset 
26/3-29/4 2023 förutsatt att säkerheten med övervakning ordnats tills dess. Öppna 
ateljéer blir 26/4-29/4 2023.


Punkt 5: Ang gästutställare i smb m våra samlingsutställningar: 

Styrelsen positiv till detta. Vet ej om Rolf H hunnit kontakta konstskolorna i Lidingö 
med detta förslag. Beslutas att Marianne S tar kontakt med skolorna, dvs 
Nyckelviksskolan, Gerlesborgsskolan, Beckmans kläd - o design samt Malmstens 
möbeldesignskola. Om de är intresserade bjuder vi in dem på ett möte med en 
representant från varje skola, samt en elevrepresentant för att diskutera närmare 
samarbete. 


Punkt 7: Ännu oklart runt Formexmässan, Marianne skall få mer information 
därifrån.


2/ Genomgång av föregående medlemsmötesprotokoll:


Punkt 2: Angående Brostugan.Rolf H har haft möte med Kulturnämnden, John 
Svensson samt Anneli Mannberg, 29/8 och lade fram FLK:s syn på husets fortsatta 
användning. Att det finns stort intresse från FLK:s sida att ha tillgång till Brostugan, 
och att andra kulturföreningar o skolor också borde vara intresserade. Att det bör 
åligga staden att rusta upp huset. Förvaltningen skulle nu sondera introt hos 
Lidingö Tomt AB som äger fastigheten och Teknik- och Fastighetsförvaltningen 
som står för drift  Rolf skulle dessutom kontakta intressenter som kunde vara 
intresserade av Brostugan. Se bilaga 1. 

Tora D råkade på John Svensson helt apropå ngr ve senare och frågade hur det 
går med ärendet. Han sa att det är överlämnat till ovanstående instanser och att 
det finns fler intressenter. TD förde fram vikten av att bevara en sådan 
kulturhistorisk byggnad och låta kulturen fortsätta att verka i den, som varit fallet 
under lång tid. 


Punkt 3:

Det har visat sig att Roman har bra koll på läget på hemsidan, det är dock vissa 
tekniska problem pga att flera olika system använts och någon av firmorna  inte 
finns kvar. Tora D har varit i kontakt med Jonas Melcherson som från början skapat 
sidan och han har meddelat att han kan ställa i ordning den till bra 
användarfunktion igen, men har fn ont om tid. Beslutades dock att han tar kontakt 
med Roman i ärendet o de hjälps åt med saken. Därmed avskrivs förslaget att Anki 
de Morais skulle gå in med kurs osv. FLK:s logga används också, behövs ingen ny. 




Punkt 4: Ingela K har haft kontakt med Gisela Bovin på LC ang utnyttjande av 
tomma lokaler. Jacqueline I har info från Ingela. Aktuellt läge att några skyltfönster 
kan användas för utställare samt att H&M:s lokaler helt eller delvis kan användas, 
troligen under perioden för Kulturveckan 10-19/11. Trasig rulltrappa dock ett ev 
hinder att använda övre planet. Vi väntar på besked. Styrelsen anser att vi bör 
ordna en pop-up utställning i lokalerna om möjlighet ges. Vi måste då snabbt gå ut 
med inbjudan till medlemmarna när vi fått besked från Gisela B. Tora skall ordna 
utskick. Arbetsgrupp blir Ingela K, Olga KS, Marianne S, Liselott L, Jacqueline I 
samt Tomas V. 


Punkt 5: Ljus på Långängen. Tora skickar ut påminnelse om att anmäla sig före 
30/9. Oklart hur mkt kommunen kan bidra med av batterikostnader.


Punkt 6: Skärm i Stadshuset med ”Månadens Konstnär” fick avslag från 
Kulturnämnden.


3 / Det har inkommit ett antal ansökningar om medlemskap i FLK till Rolf H, som 
har vidareskickat dem till Tora D. Ansökningsdatum går ut 30/10. Tora skall samla 
ihop dem till nästa styrelsemöte för genomgång.


4/ Om att få ut information. Olga  påminner om att medlemmarna skall skicka in 
sina foton o info om sig själva till Roman för hemsidan. Marianne meddelar att 
Radio Lidingö skall ha sändningar igen, ”Ljudfadern” , Gert Palmcrantz på Lidingö 
Museum håller i detta. Marianne har anmält våra aktuella aktiviteter, Art med Kraft, 
Ljus på Långängen och Kvinna Liv Frihet  till Lidingö Magasin, de tar in dem i 
septembernumret. 

Marianne för fram iden om en kort infoskrift om FLK, att kunna dela ut och på olika 
ställen när det passar. Marinne, Olga och Tomas tar sig an uppgiften. 


5 / Valberedningen Erik Anker och Lena Boije Anker skall bjudas in till nästa 
styrelsemöte. Tora meddelar dem. 


6 / Nästa styrelsemöte hos Roman Redz,  Ceremonimästarvägen 10,  5 december 
kl 17.00. 


Lidingö 2023 09 22


Vid protokollet	 	 Justeras	 	 	 Justeras


Tora Derkert		 	 Leif Ahrle	 	 	 Olga Kreida Smedmark

sekreterare	 	 	 vice ordförande	 	 justerare



